
Jegyzőkönyv 
 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2019. december 5. napján a 

Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal földszinti nagytermében 18
00

 órai kezdettel 

megtartott közmeghallgatásáról. 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

 Erdős Sándor János képviselő 

 Horváth Ferencné  képviselő 

 Kujbus András György képviselő 

 Lőrincz Viktória  képviselő 

  

 

  Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Tompos Csilla   titkársági ügyintéző 

 

Bejelentéssel távol maradt:  

 Rózsa János  képviselő 

 

A lakosság részéről jelen van: 30 fő. 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket.  

Megállapítja, hogy Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 tagjából 6 fővel, 

megjelent, így a közmeghallgatás határozatképes, azt megnyitja. Karsai József polgármester 

javasolja, hogy a közmeghallgatáson a képviselő-testület a meghívóban szereplő napirendet 

tárgyalja. 

 

 

Napirend: 

 

 

1. Beszámoló Kadarkút Város Önkormányzata 2019. évi gazdálkodásról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata 2020.évi feladatainak tervezése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

3. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

237/2019.(XII.5.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 
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1. Beszámoló Kadarkút Város Önkormányzata 2019. évi gazdálkodásról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A Kadarkút Város Önkormányzatának képviselő-testülete eddig a 2019-es évben 20 nyilvános 

és 6 zárt képviselő-testületi ülést tartott. Ülésein 233 határozatot hozott és 22 rendeletet 

alkotott. A Képviselő-testület Humánügyi Bizottsága 3 nyilvános és 5 zárt ülést tartott, 

ülésein 46 határozatot hozott. A Képviselő-testület Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 3 ülést 

tartott és 16 határozatot hozott. A Jogi és Ügyrendi Bizottság 1 ülést tartott és 3 határozatot 

hozott. 

Úgy gondolom, hogy a képviselő-testület üléseinek száma jóval meghaladja a törvényi 

kötelezettséget. 

 

A költségvetési főösszegünk a 2019-es évben 1.299.538.061.- Ft. Ez a költségvetési főösszeg 

garantálja az önkormányzat működését. Ebből jelen pillanatban 901.814.311.- Ft teljesült 

kiadásként és 1.157.994.818.-Ft teljesült bevételként. Ebből jól látszik, hogy az 

önkormányzatnak vannak tartalékai, ezek abból adódnak, hogy az elnyert fejlesztési források 

még nem kerültek elköltésre. Az elköltésük folyamatban van. 

 

Szólnék pár szót a beruházásainkról, azokról amelyek az idei évben elkészültek és azokról 

amelyek folyamatban vannak. 

Elkészült a Pipacs utca vízrendezése. A következő vízrendezéses kivitelezés a Rákóczi 

utcában fog megtörténni. Itt 120 millió forint pályázati forrásra nyújtott be a pályázatot a 

képviselő-testület. 

 

Két humán kapacitás növeléses pályázatunk volt, ennek keretében elkészült a kondi termünk, 

a rekortán pálya világítással lett ellátva, az óvodai vizesblokkok felújításra kerültek. A téli 

szünetben elkezdődik az óvoda fűtéskorszerűsítése.  22 millió forintot nyertünk pályázaton a 

fűtéskorszerűsítésre a villamos hálózat felújítására, kerítés építésre és a tálalókonyha 

felújítására. 

 

Sok rendezvény bonyolítottunk le. 32 fő részére ingyenes „C”és „E” kategóriás jogosítvány 

megszerzési lehetőséget biztosítottunk. 

 

Lezárult a gépbeszerzésünk, melynek keretében egy Solis traktort tudtunk beszerezni. Ehhez 

tartozik egy gléder, mellyel a földutakat tudjuk karban tartani és a hótolásnál is nagy 

segítségünkre lesz. Tartozik még hozzá egy árokásó és egy mulcsozó segédgép is. Ezt a 

pályázatot Kisasszonddal közösen nyújtottuk be. 

 

Elkészült a mini bölcsőde, beszereztünk egy Toyota kisbuszt szintén pályázat keretében. 

 

A 2019-es évben a hivatal lebonyolított három választást sikeresen probléma mentesen. Az 

önkormányzati választást a Mikei Közös Önkormányzati Hivatalhoz tartozó településeken is 

nekünk kellett lebonyolítani, mert a Területi Választási Bizottság nem volt megelégedve az ott 

történt addigi munkával. 

 

Benyújtott pályázatainkat nagyrészt megnyertük. 

 A művelődési ház felújítás alatt áll. Közösségi teret szeretnénk kialakítani. Internet kávézó és 

cukrászda fog működni. 
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Egy kulturált kikapcsolódási helyet szeretnénk kialakítani a lakosság számára. 

Ezen pályázat keretében ennek a teljes bútorzatát és felszerelését is megnyertük. 

 

A labdarúgó pálya felújítása, korszerűsítése lassan a végéhez ér. A játéktér a tavasz elejére 

játékra alkalmassá válik. Labdarúgó csapatunk a Megyei labdarúgó osztály 1 helyén áll. 

Remélem, hogy az új környezetben ezt a helyezést meg tudják tartani. A pálya felújítása 22 

millió forintba került, amit szintén pályázatból finanszíroztunk. 

 

Alpolgármester úr nagyon sokat dolgozott azon, hogy a helyi tv adása élvezhetőbb legyen. 

Akik figyelemmel kísérik, azok láthatják a változást. 

 

Az orvosi rendelős pályázatunknál a pályázaton elnyert 160 millió forintot visszaadtuk, mert a 

költségek úgy megemelkedtek, hogy ezért a pénzért senki nem szerette volna megvalósítani 

ezt a beruházást. Kértünk 12 indikatív ajánlatot, 7 cég adott ajánlatot, melyek közül a 

legkedvezőbb ajánlat is 320 millió forint volt. 

470 millió forintra adtunk be pályázatot, reméljük a közeljövőben elbírálásra kerül. Utána kb. 

három hónapos közbeszerzési eljárás következik. Engedélyes és kiviteli terveink megvannak. 

 

Adóemelést nem javasoltam a képviselő-testületnek. 

 

Az önkormányzati saját bevételek a magánszemélyek kommunális adója, - amelyet az elmúlt 

9 év alatt nem emeltünk-  és a helyi iparűzési adó. A 2019-es évben a magánszemélyek 

kommunális adójának tervezett összege 8.100.000 Ft. Ebből 2019 évben befolyt 6.950.000 Ft. 

A hátralék 1.160.000 Ft., amely  még nem lett befizetve. 

A tervezett helyi iparűzési adó 51.600.000 Ft, ebből 50.885.000 Ft került befizetésre. 

 

A gépjármű adó nem 100%-ban az önkormányzatoké. 60%-a az Államé 40%-a az 

önkormányzatoké. Ebből 16.875.000 forintot terveztünk, ebből 14.348.000 Ft került 

megfizetésre, amelynek az önkormányzati része 5.739.000 Ft. Összesen 72.956.000 Ft az 

önkormányzat saját bevétele. Tulajdonképpen ez az a pénz amellyel a képviselő-testület 

szabadon rendelkezhet. Az össze többi kötött pénz, mert amire kapja az önkormányzat arra a 

célra kell elkölteni. 

A tavalyi évben a pályázatoknak volt önrésze, információink szerint jövőre ezek a pályázatok 

önrész nélküliek lesznek. 

Az önkormányzat minden önkormányzatot érintő pályázaton elindul, mert a település így tud 

fejlődni. Én azon leszek, hogy a kormányzat a vidéki településeket még jobban fejlessze. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A képviselő-testület a beszámolót tudomásul vette. 

 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata 2020. évi feladatainak tervezése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

 A 2020 évi terveink között szerepel a Pipacs utcai járda rekonstrukciójának befejezése. Erre 5 

millió forint anyagtámogatást nyertünk a Magyar Falu Program keretében. 
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A Mikei úti temető kerítés felújítása a tavasszal megtörténik. Anyagára szintén pályázatot 

nyújtottunk be. 4.2 millió forintot nyertünk. A kerítésanyagot megrendeltük leszállításra 

került. A temető kerítést saját munkásaink fogják kicserélni teljes hosszban. 

 

Szeretnénk a nyilvánosságot kézzel foghatóbbá, láthatóbbá, elérhetőbbé tenni. Ez 

alpolgármester úr feladatai közé tartozik majd. 

Szeretnénk elindítani egy helyi újságot, melynek a próba számát karácsony előtt kézhez kapja 

a lakosság. 

Lesz az önkormányzatnak egy facebook oldala, amelyet tényközlő oldalnak szánunk. 

Közöljük a településen történt tényekről az információkat. 

Próbálunk közösségi szemléletformálást is alakítani. A rendezvényeinket nyitottabbá, 

színvonalasabbá tenni. Átalakítottuk az Adventi vásárt is, színvonalasabb fellépőket tudunk 

meghívni. 

 

A 2020-as évi költségvetésünket kb. a 2019.évi költségvetési számokkal tervezzük. Pontos 

adatokat még nem tudunk. 

 

 

Köszönöm, hogy meghallgattak. Ha valakinek van az elhangzottakkal kapcsolatban kérdése, 

észrevétele, hozzászólása, az kérem, hogy tegye meg. 

 

Pozsega György Kadarkút, Rákóczi u. 1/A szám alatti lakos 

A Rákóczi utcában nem készült el a járdák felújítása ez mikorra várható? 

A csatorna beruházásból kifolyólag az árok előttünk betemetődött, mert a föld megcsúszott, 

az út lejtőssé vált. Ezzel kapcsolatban is lenne teendő. 

Információim szerint december 31. napjával megszűnik a járási hivatal kadarkúti 

kirendeltsége. Ügyfélfogadás lesz, de a teljes értékű ügyintézés megszűnik. Ennek kiváltására 

történt-e valami intézkedés? Mert a vidéki embereknek az ügyek intézéséhez be kell menniük 

Kaposvárra. 

 

 Karsai József polgármester 

A járda kérdése elsősorban pénz kérdés. Az utakat felújítottuk. A képviselő-testület döntött 

már a padkák felújításáról, kövezéséről. A jövő héten a Körmendi utcai padka rendbetételének 

neki fognak állni. 

A Rákóczi utcánál a vízrendezés elkészülte után a járdák kérdése is megoldódik.  

A kadarkúti kirendeltség kérdésében  többször folytattam tárgyalásokat. Olyan választ 

kaptam, hogy az ügyfélszám nem indokolja a kirendeltség fenntartását. Lesz ügysegéd, akit 

minden nap meghatározott időben lehet elérni. Erről majd a lakosságot tájékoztatni fogjuk. 

Saját véleményem az, hogy az ügyeket azok az emberek tudják a legjobban elintézni, akik 

közel vannak hozzá. 

 

Pozsega György Kadarkút, Rákóczi u. 1/A szám alatti lakos 

Amikor Kadarkúton öt ügyintéző dolgozott, akkor volt hozzá ügyfél is. De ha nem biztosítják 

az ügyintézőket, akkor nincs ügyfél sem, sajnos be kell menni Kaposvárra ügyet intézni. 

 

Karsai József polgármester 

Sajnos ezzel egyetértek, de ezt az ügyfélforgalom miatt csak így tudják megoldani. 
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Verkmann József Kadarkút, Nagy u. 55. szám alatti lakos 

A vízelvezetési probléma nagyon régi probléma a Rákóczi utcában, amely egy régi hiba miatt 

történt. Sajnos az épületek alá sokan pincét is építettek, ahova befolyik a víz és tönkreteszi a 

házak álagát. 

Ennek a feladatnak a megoldása nem könnyű feladat, de ebben a lakosságnak is van 

felelőssége. 

A másik témakör, amelyet említenék az, hogy a környező települések jó lenne ha végre 

visszajönnének Kadarkúthoz. 

Nézzük ma meg Kadarkutat és nézzük meg a társközségeket. Kadarkút fejlődik, a 

társközségek nagy lemaradásba vannak. Kérdés, hogy Kadarkút tud-e tovább fejlődni, ha ezek 

a települések leszakadnak. Meg kellene próbálni a lehetetlent, hogy csatlakozzanak hozzánk. 

 

Karsai József polgármester 

A Rákóczi utcával egyetértek. A Pipacs utca vízelvezetését megoldottuk. A Rákóczi utca 

vízelvezetése folyamatban van. Végig burkolt árkokkal fogjuk a vizet elvezetni. Aztán majd a 

későbbiekben a többi utca vízelvezetését is szeretnénk megoldani. 

A környező településekkel kapcsolatban elmondanám, hogy mi sokat próbálkoztunk, 

személyesen megkerestünk polgármestereket. Nem tudom mi az oka annak, hogy a környező 

települések nem akarnak Kadarkúthoz csatlakozni. Az a véleményem, hogy a közösségi 

érdekeket a személyes érdekek elé kellene helyezni. A környező településeken a nagyobb 

beruházásokat utoljára akkor hajtották végre, amikor a Kadarkúti Közös Önkormányzati 

Hivatalhoz tartoztak.  

Mi szívesen látjuk azokat a településeket, akik hozzánk szeretnének csatlakozni. 

Mi az ellátásainkat jó színvonalon működtetjük, amihez hozzá kell járulni. Náluk a 

feladatellátás nem ilyen színvonalon működik. 

Mi a környező kistelepüléseket csak felfele tudjuk húzni. 

Egy település meghatározó léte az, hogy hányan lakják. A környező településekről 

elvándorlás történik Kadarkút felé. 

 

Hiller István Kadarkút, Ady E. u. 11. szám alatti lakos 

Az Ady E. utcában a csapadékvíz az úttestről a házak udvarába folyik, károsítva ezzel a házak 

állagát. Ez kb. 10 éves probléma. A házunk repedezik, süllyed, nem szeretném ha teljesen 

tönkre menne. Erre szeretnénk megoldást. 

 

Horváth Gyula Kadarkút, Ady E. u. 5. szám alatti lakos 

Csatlakozom az előttem szólóhoz. Sajnos ez egy nagy probléma, ami sürgős megoldást kíván. 

Sajnos a mi telkünknél is ez a helyzet. Az udvarra befolyik a víz, mert az úttest magasabban 

van mint a telek. Lehet, hogy egy árok kiásása is megoldás lenne. 

A képviselő-testület mennyiben gondolja azt, hogy a környező településekkel való összefogás 

gyümölcsöző lenne? Ha így gondolja, akkor személyesen agitálni kellene a képviselőket, 

polgármestereket, megmutatva azt, hogy mennyivel előnyösebb lenne számukra, ha hozzánk 

tartoznának. 

 

Karsai József polgármester 

A problémáról tudok. A Rákóczi utcai vízrendezésen dolgozó mérnököket felkértem, hogy az 

Ady E. utcai probléma megoldására is adjanak javaslatot. Ez a költségvetési vonzattól is függ, 

de a következő utca az Ady Endre utca lesz ahol ezt a problémát megoldjuk. 

A településekkel kapcsolatban azt hiszem mi mindent megtettünk ez a polgármesterek és a 

képviselő-testületük döntése lesz. 
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Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul 

vette. 

 

Egyet ne felejtsenek el segítsék a munkánkat, akár jó szóval, akár kritikával, akár 

vállveregetéssel, akár mosollyal, mert úgy tudunk sikeresek lenni ha vannak támogatóink, 

segítőink, jogos kritikusaink. 

 

Mindenkit szeretettel várunk vasárnaponként az Adventi  rendezvényeinkre. 

 

Kívánok mindenkinek Békés Boldog Áldott Ünnepeket és Boldog Új Évet! 

 

 

 

Karsai József polgármester megköszönte a részvételt, és a közmeghallgatást 19
10

 órakor  

bezárta. 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


